
Зијад Јагодић 

1. Питање постављено Влади Републике Српске и Влади Федерације БиХ – „Имајући у 

виду изузетно велики несразмјер у робној размјени између БиХ и Републике Србије 

који је за скоро седам пута већи од извоза бх. производа у исту земљи, као и однос 

између БиХ и Републике Хрватске који је за око четири пута већи од извоза у 

Републику Хрватску, тражим одговор од надлежних ентитетских министарстава – шта 

предузимају како би се тај однос изједначио, јер је овакво стање крајње поражавајуће и 

неодговорно?” 

2. Питање постављено Федералном министарству саобраћаја и комуникација, односно ЈП 

Дирекцији цеста ФБиХ – “Колико времена морамо још чекати да се уреди пристојан 

систем наплате коришћења аутопута од Јошанице до Зенице, као и то, зашто се не 

размисли о промјени начина обрачуна цијене јер је нелогично да је иста цијена од 

Јошанице до Илијаша као и од Јошанице до Зенице и износи двије марке? Шта је са 

заобилазницом око Сарајева и када можемо очекивати активности на том дијелу 

аутопута? 

3. Питање постављено Граничној полицији БиХ – “Зашто државна гранична служба БиХ 

не поведе рачуна о чистоћи и уређености објеката и земљишта који се налазе у 

граничној зони, јер су они крајње неуредни и непримјерени, јер је то ипак и први знак 

представљања једне земље?” 

4. Питање постављено Агенцији за идентификациона документа, евиденцију и размјену 

података - „Зашто се већ дуже вријеме малтретирају грађани БиХ приликом 

регистрације моторних возила, јер они након извршених свих радњи и уплата морају 

чекати од 7 до 14 дана потврде и овјере саобраћајних дозвола као и сличних докумената 

од ЦИПС-а, а што је неопходно свести на један или два дана?” 

 


